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Overlopen vorige activiteiten 

• Uitstap naar Vlissingen; voor herhaling vatbaar 
• Petanque in zomermaanden; kan het pleintje tegen volgende lente steenvrij en gelijk gemaakt worden? 

Hilde C gaat dit vragen aan de werkmannen. 
 
Agendapunten Lieve 

• Banken uit de dwaaltuin zijn goed, na de werken wordt dit terug bekeken om deze aankopen te doen. 
• Ramen in de AW: in elke gang mag er één open staan aan elke kant. Chris van de werkmannen regelt 

dit voor de winterperiode, dit gaat in vanaf 15 oktober. 
• De buitendeuren worden niet altijd gesloten. Hiervoor vragen we ieders medewerking! Gelieve ook 

familie hierop attent te maken. 
 
Activiteiten in de toekomst 

• Trappistenjogging op zondag 6 oktober, graag enkele bewoners die helpen bij de bevoorrading. 
• Verkiezingen: Hilde C zal met de bewoners die willen gaan kiezen rijden.  
• Viskraam; zeker interesse voor. We gaan dit verder uitwerken met vishandel Van Dyck. 
• Pizza eten bij Buon Gusto. Er wordt geïnformeerd naar een rustige dag en of we dan een half uurtje 

voor opening mogen komen, zodat de bewoners reeds zitten voor de andere klanten komen. Dit 
komt op de planning van november. 

• Seniorennamiddag in Oostmalle op donderdag 17 oktober, vooraf inschrijven verplicht. Vervoer is met 
een bus die ter plaatse komt. We moeten klaar staan om 12u15.   

• Puzzels maken voor ‘Moeders voor Moeders’ op zondag. De bewoners willen hier graag aan 
meewerken. We gaan dit verder bespreken met de verantwoordelijke van ‘Moeders voor Moeders’. 

• Kerstconcert op woensdag 11 december: als jullie bepaalde liedjes graag horen, mag je deze doorgeven. 
• Lichtjeswandeling op vrijdag 13 december. 
• Opnames Blokken; veel interesse. We gaan bekijken of we in het voorjaar opnames kunnen bijwonen. 
 
Verbetersuggesties, ideeën, opmerkingen 

• Nog eens gaan vissen in Schilde 
• Quick - Frituur - Chocolaterie 
• Markt in Sint-Lenaarts 
• Huifkartocht 
• ’t Heremonieke nog eens laten komen; kunnen zij komen met de opening van de nieuwe cafetaria? 
• Dochter Louis Aerden? Was prachtig optreden, misschien wil zij nog eens komen. Louis gaat dit vragen. 
• Broomsticks altijd goed, maar wel in de kapel, komt veel beter over. 
• Waar kunnen we gezellig samen zitten als het droog is, ons huidig plekje is nu verdwenen. Voorstel: 

tussen flat 28 en 38. Kunnen de werkmannen daar plastieken tuinstoelen voorzien? Hilde C. vraagt na. 
• Er wordt vriendelijk gevraagd om geen brood buiten te gooien. 
• Bij jarigen in het woonzorgcentrum wordt er een kaartje gegeven door het personeel, waarom niet 

voor bewoners van de flatjes? Hilde C. gaat dit bespreken met Nele. 
• Op de Nieuwjaarsreceptie in januari is er weinig personeel aanwezig. De bewoners vinden dit jammer. 
 

Dank je wel aan ieder van jullie om mee te denken, advies te geven, … 


